
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300.

Szám: /2008.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2008. július 24-én megtartott rendkívüli
ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint,
  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző,
  valamint a Polgármesteri Hivatal előterjesztések
  szerint illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület ülése határozatképes, jelen van 15 fő
képviselő. Az ülést megnyitja. Javaslatot tesz a napirendekre a meghívóban jelzettek
szerint
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a „Kérelem Komárom belterületi, 1925/3. hrsz-ú
ingatlan terület felhasználásának építési előírásai módosítására” című előterjesztést,
valamint a „Sportcsarnok kérelme” című előterjesztést vegyék le napirendről.
Javasolja napirendre venni a Városi Televízió Kht. ügyvezető igazgatója megbízása
című előterjesztést.
Zárt ülésen javasolja tárgyalni a 192., 193., 194. technikai számmal jelzett
előterjesztéseket.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Pénzügyi Bizottság ülésén tárgyaltak arról, hogy
Dr. Pap János a molaji rendelést szeretné beindítani. Kérése az volt, hogy
fűtésszabályozó felszerelésére kerüljön sor. A rezsiköltség támogatásról is dönteni
kellene.

Zatykó János:  Az előterjesztést nem ismeri, ilyen megkereséssel nem találkozott.
Hogyan került az előterjesztés a bizottság elé?

Dr. Szöllősy Ferenc: A Pénzügyi Bizottság ülésén is elmondta, hogy ezek a kérések
jogosak és sürgősek, de szerepel a testület előtt egy előterjesztés a MOL lakótelepen
elvégzendő azonnali feladatokra vonatkozóan. Az előterjesztés keretében ezt a
problémát fel lehet vetni, hiszen a lakótelep teljes fűtéskorszerűsítését el kell
végezni. Tudomásul veszik azt, hogy nyilván a rendelő fűtését is fel kell újítani.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy zárt ülésen tárgyalják az Ipari Park csapadékvíz
elvezetésével kapcsolatos előterjesztést valamint a Városi Televízió Kft -val
kapcsolatos napirendet.

Zatykó János: Kéri, szavazzon a Képviselő-testület arról, hogy a jelzett két
napirendet zárt ülése keretében tárgyalják-e?
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- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

NAPIREND:

1. Az iparosított technológiával épült lakóépületek energia-megtakarítást
eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatásáról szóló döntés.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2. A közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala a Komárom, Huszár utca
útépítése, közvilágítás kiépítése és csapadékvíz elvezetése tárgyú nemzeti nyílt
közbeszerzési eljárásban.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3. Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége kérelme képzési rendszere
megteremtéséhez.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

4. Előirányzat felhasználásáról jelentés.
Előadó: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

5. Regionális Egészségügyi Tanács döntésének jóváhagyása.
Előadó: Zatykó János polgármester

6. Egészségügyi prevenciós pályázat 2. fordulójának meghirdetése.
Előadó: Zatykó János polgármester

7. Háziorvosi praxisok megvásárlása.
Előadó: Zatykó János polgármester

8. Közoktatási feladat átvállalása a Megyei Önkormányzattól.
Előadó: Zatykó János polgármester

9. Önkormányzati vélemény a Megyei Önkormányzat Középfokú Kollégiuma
átszervezéséről.
Előadó: Zatykó János polgármester

10. Gesztenyés Óvoda pótköltségvetési igénye.
Előadó: Zatykó János polgármester

11. Ipari Park csapadékvíz elvezetés kiépítésekor felmerülő többlet, illetve
pótmunkák.
Előadó. Zatykó János polgármester Zárt ülés!
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12. Komárom Városi Televízió Kht. ügyvezető igazgatója megbízása 2008.
szeptember 1-től 2011. május 31-ig.
Előadó: Zatykó János polgármester

           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző Zárt ülés!

13. Bohunka Ferencné átmeneti segély iránti kérelme elutasítására fellebbezés.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

14. Szabó Kálmánné Komárom, Báthory István u. 9/3. sz. alatti lakos, bérlő
lakáscsere kérelme.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

15. Kovács Ernőné Komárom, Igmándi út 35. 3/1. sz. alatti önkormányzati tulajdonú
bérlakás leadása pénzbeli térítés ellenében, valamint a bérleti jogviszony
biztosítása lakáscsere jogcímén Borsos Eszter és Polmüller Ferenc bérlők
részére.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

16. Beszámoló a MOL városrészt érintő, a Városfejlesztési és Építési Osztály
feladatkörébe tartozó intézkedésekről, feladatokról.
Előadó: Zatykó János polgármester Zárt ülés!

17. Egészségügyi Alapellátási Szolgálat kérelme.
Előadó: Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó bizottsági elnök

Zatykó János: Kéri, hogy meghívóban jelzett napirendekkel kapcsolatban elmondott
módosító javaslatairól szavazzanak.

- A Képviselő-testület a napirendi javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  A Képviselő-testülethez eljuttatott levelet ismertet.
„Komárom Város Önkormányzata Képviselő-testülete részére. Tisztelt Hölgyeim és
Uraim! Szolgálati időm Komáromban a végéhez ért. Július 1-től a Nokia gyár
ügyvezetői feladatait és a Komáromi Ipari Park Egyesülés igazgatói  posztját átadom
utódomnak, Yrjö Escolának. A gyár vezetésével Komáromban eltöltött négy év nem
csak a kihívásokat, hanem sok örömet is jelentett számomra. A Nokia bebizonyította
az ország és a régió iránti hosszú távú elkötelezettségét. A gyár mérete
megkétszereződött, átadtuk az új logisztikai központot, megnyitottuk a Nokia pontot
Komáromban és új kollégákat vettünk fel. Ennek eredményeképp a gyárban jelenleg
több mint 6 ezer dolgozónk van. Az Ipari Parkban a Nokia és partnerei több mint 16
ezer embernek adnak munkát. Mintegy, a helyi közösségért felelős szervezet,
együttműködtünk a várossal, támogattuk a helyi rendezvényeket, egészségügyet,
sportot, iskolákat és kollégáimmal együtt több esetben végeztünk társadalmi munkát
a városban. Szeretném megragadni ezt a lehetőséget és elköszönni, egyben
köszönetet mondani a Nokiának nyújtott támogatásukért és a Komáromi Ipari Park
folyamatos fejlődését elősegítő együttműködésükért. Nagy öröm volt számomra
Önökkel dolgozni, kívánok mindnyájuknak sok sikert a jövőben. Üdvözlettel: Timo
Kahelin ügyvezető, Nokia Komárom Kft.”



4

Győri István: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a levélre adjon választ, köszönje
meg az együttműködést és köszönje meg az ügyvezető igazgató úr ebben az
időszakban végzett tevékenységét. Kéri, hogy a polgármester úr a Képviselő-testület
nevében ezt tegye meg.

1. Napirendi pont: Az iparosított technológiával épült lakóépületek energia-
megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának
támogatásáról szóló döntés.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az energia megtakarítás napjainkban egyre fontosabb és ez a
beruházás nagyon jelentős részben az épületekben élőknek, de a lakóházak
esztétikai megjelenésével a város lakói is szembesülhetnek. A panel program
alapvetően megváltozott ebben az évben és más típusú támogatást adnak. A
felosztás alapján 500 E Ft-ot az állam, 500 E Ft-ot az önkormányzat, 500 E Ft-ot a
lakosság biztosít. A pályázatot a lakóközösségek, Komárom esetében a Klapka
György Lakásszövetkezet írja.  Az önkormányzatnak rendeletet kellett alkotnia, hogy
az elkészült pályázatokhoz a Képviselő-testület biztosít-e támogatást. Összesen 41
lakóközösség pályázott 1041 lakással. A panel lakások mintegy 80 %-a megújulhat.
A határozati javaslat arról szól, hogy ha várhatóan minden egyes pályázat sikeres és
eredményes, akkor megközelítőleg 491 M Ft-ot kell biztosítani a következő évek
költségvetésében.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

170 /2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Önkormányzata az iparosított technológiával épült lakóépületek
energia-megtakarítást eredményező korszerűsítésének, felújításának támogatásáról
szóló 2008. évi 8. számú önkormányzati rendelete alapján saját forrásból
egyösszegű, vissza nem térítendő támogatást nyújt a FP-2008-LA-2 kódszámú, „Az
iparosított technológiával épült lakóépületek energia-megtakarítást eredményező
korszerűsítésének, felújításának támogatása” című pályázaton állami támogatásban
részesített lakóépületek felújítására.

2., Komárom Város Önkormányzata a 2009. évi költségvetésében az állami
támogatásban részesített lakóépületek felújításához az önkormányzati támogatás
fedezetét  499.013.000,- Ft összegben  a működési tartaléka terhére biztosítja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
                         Sagát Ágnes osztályvezető
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2. Napirendi pont: A közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatala a
Komárom, Huszár utca útépítése, közvilágítás kiépítése és
csapadékvíz elvezetése tárgyú nemzeti nyílt közbeszerzési
eljárásban.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést a Képviselő-testület ülése előtt a Közbeszerzési
Döntőbizottság is tárgyalta.

Dr. Szöllősy Ferenc: Köszönti a testület ülésén megjelent, a közbeszerzési eljárást
lefolytató cég képviselőit. A Képviselő-testület 150 M Ft-ot biztosított a
költségvetésben erre a munkára. Az ajánlattételi felhívásra négy ajánlat érkezett. A
Közbeszerzési Bíráló Bizottság a Veszprémber Zrt. döntésre vonatkozó javaslatát
áttekintette és a négy ajánlattevő közül törvényességi ok miatt kettőt kizárt. A két
érvényes ajánlatot elfogadták. A legjobb ajánlatot az Euroaszfalt Építőanyag előállító
és Kereskedelmi Kft. tette 97.898.953 Ft összegben. Ezt az ajánlatot javasolják a
Képviselő-testületnek elfogadni. A Bíráló Bizottság a második legjobb ajánlattevőnek
javasolja kihirdetni a Magyar Aszfalt Kft. 116.460.323 Ft összegű ajánlatát. A Bíráló
Bizottság egyhangú döntést hozott.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

171 /2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:
Komárom Város Képviselő-testülete a Közbeszerzési Bírálóbizottság döntési javaslatának
figyelembevételével a Komárom, Huszár utca útépítése, közvilágítás kiépítése és
csapadékvíz elvezetésére kiírt nemzeti nyílt közbeszerzési eljárásban az alábbi döntést
hozza:

Az ajánlatok érvényessége/érvénytelensége:

- Az Euro-Aszfalt Kft., és a Magyar Aszfalt Kft., ajánlata érvényes , mivel megfelelően
igazolták, hogy nem állnak a kizáró okok hatály alatt, valamint hogy a szerződés teljesítésére
pénzügyi-gazdasági és műszaki-szakmai szempontból alkalmasak.

- A Teerag-Asdag Kft. és a Swietelsky Magyarország Kft. ajánlata a Kbt. 88. § (1) bekezdés
e) és f) pontja értelmében érvénytelen, mivel nem igazolta megfelelően a szerződés
teljesítéséhez szükséges, ajánlatkérő által előírt pénzügyi-gazdasági valamint műszaki-
szakmai alkalmassági követelményeknek való megfelelést.

A Képviselő-testület a nyertes, valamint a második legkedvezőbb ajánlattevőket az alábbiak
szerint hirdeti ki:
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Nyertes ajánlattevő és ajánlata (nettó) Második legkedvezőbb ajánlattevő és
ajánlata (nettó)

Cég neve:
EuroAszfalt Építőanyag-Előállító és

Kereskedelmi Kft.
(2225 üllő, Zsaróka hegy 053/30. hrsz.)

Magyar Aszfalt Kft.
(1135 Budapest, Szegedi út 35.37)

Nettó ajánlati ára: 97.898.953,- Ft 116.460.323,- Ft

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a vállalkozási szerződés
megkötésére.

Az eredményhirdetés időpontja: 2008. július 25. 11.00
A szerződéskötés időpontja: 2008. augusztus 11. 11.00

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

3. Napirendi pont: Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége kérelme
képzési rendszere megteremtéséhez.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést előzetesen megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra
ajánlja.

Zatykó János: A TÖOSZ kéri a tagönkormányzatoktól, hogy testületi határozatot
hozzon arról, hogy a 2009-2010. évi tagdíjat a pályázat önrészeként használhassa
fel.
Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

172 /2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Önkormányzata a Települési Önkormányzatok Országos
Szövetsége tagjaként - a 2008. évi tagdíj figyelembevételével – a 2009-re és
2010-re esedékes rendes tagdíjat ( két évre ) összesen 786.300 Ft-ot azaz
hétszáznyolcvanhatezer háromszáz forint összeget biztosít a TÖOSZ EGT és
Norvég Finanszírozási Mechanizmusok pályázati kiírása 4. kiemelt területe
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„A helyi és regionális, valamint központi hatóságok / önkormányzatok
kompetenciájának és adminisztratív kapacitásának növelése beleértve
információ-technológiai eszközök használatát” című célterületére, az
„Önkormányzati kapacitás-építési program norvég tapasztalatok alapján 2009-
2010” című projekt költségvetésének önrészéhez.

A fizetés ütemezése a tagdíj - fizetéssel azonos módon történik.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

4. Napirendi pont: Előirányzat felhasználásáról jelentés.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a költségvetés általános tartalékából
30 M Ft-ot javasolt biztosítani a rendelet teljesítésére.

Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület – a Pénzügyi Bizottság javaslatát
figyelembe véve, hogy további 30 M Ft-ot különítsenek el a költségvetés általános
tartaléka terhére – a határozati javaslatot elfogadja?

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

173/2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a 2008. évi 5. számú (III. 28.) önkormányzati rendelettel
módosított „A fiatalok első lakáshoz jutásának, Komárom Városban történő
letelepedésének önkormányzati támogatásáról” szóló 2007. évi 19. számú (IX.
21.) önkormányzati rendelete végrehajtásához további 30 M Ft pénzeszközt
biztosít a 2008. évi Költségvetés általános tartaléka terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Császár Irén osztályvezető



8

5. Napirendi pont: Regionális Egészségügyi Tanács döntésének jóváhagyása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális
Bizottság.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a döntést
elfogadásra ajánlja.

Zatykó János: A RET. a város szakellátási normatíváit változatlan szinten hagyta
jóvá. A Képviselő-testület a határozati javaslatot elfogadja?

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

 174/2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom város Képviselő-testülete, - mint a Selye János Kórház fenntartója -
jóváhagyja  a Közép-Dunántúli  Regionális Egészségügyi Tanács 18/2008. (VI.
25.), 19/2008. (VI.25.), 20/2008. (VI.25.), 21/2008. (VI.25.), 22/2008. (VI.25.)
és a 23/2008. (VI.25.) számú határozatát.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. halász Károly osztályvezető

6. Napirendi pont: Egészségügyi prevenciós pályázat 2. fordulójának
meghirdetése.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális
Bizottság.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A pénzeszközről egyszer már döntöttek. A pályázat
kiírásánál I. fordulóban - a jegyző úr által kiadott anyag szerint – szigorúan járt el a
bizottság. Felszólították a pályázni kívánókat, hogy a formai hibák miatt az első
fordulóból kimaradtak a második fordulóban részt vehetnek. A bizottság egyhangúan
támogatta az előzővel azonos pályázati felhívás kiadását.
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Zatykó János:  A védőoltásoknál történő átcsoportosítás miatt az ősz folyamán ugye
nem lesz szükség plusz támogatásra?

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Védőoltás programért az Egészségügyi Alapellátási
Szolgálat felelős. Védőoltásra a prevenciós pályázaton résztvevők párhuzamosan
pályázhatnak. Nem okoz gondot, ha a pénzösszeget átcsoportosítják. Ha gond
lenne, akkor arról már kaptak volna tájékoztatást.

Győri István: Nincs tudomása átcsoportosítási kérelemről. Úgy értelmezte, hogy az
Egészségügyi és Szociális Bizottság prevenciós keretében megmaradt összeg
maradványa felhasználását kívánják meghirdetni második fordulóban. Tudomása
szerint a védőoltás összegéből nem kívánnak átcsoportosítani erre a célra.

Zatykó János: Az előterjesztés szerint a pályázat első fordulójában az egészségügyi
prevenciós tevékenység támogatására a 10 M Ft-os keretből 6.343.500 Ft-ot
használtak fel, míg a védőoltások támogatására biztosított keretből 7.555 E Ft került
felosztásra, így a fennmarad összesen 3.656.500 Ft, illetve 2.445 E Ft. Az
Egészségügyi és Szociális Bizottság döntése alapján a fennmaradó összeg terhére
újabb pályázatot hirdetnek.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság döntése
mindkét pályázatra irányult. A másik pályázatról is szavazni kellett volna,- ez tényleg
hiányosság. Javasolja, hogy erről egy következő alkalommal döntsenek, de
ugyanúgy, mint az első félévben, folytatódik a védőoltás programja.

Győri István: Ha egy pályázatból megmaradó pénz ugyanannak a pályázatnak a
folytatására szeretnének felhasználni, akkor azt tudomásul kell vennie a testületnek,
ez nem jelenthet különösebb gondot és problémát. Nyugodtan szerepeltethetik a
határozatban, hogy a 2. programot a védőoltások tekintetében is megindítják.

Dr. Várnai Tibor: Javasolja, hogy egy bizonyos feladatra szánt pénz ugyanannál a
feladatnál maradjon.

Dr. Konczer Erik: Jobb lett volna a pályázatot folyamatos beadási határidővel
meghirdetni, így nem lett volna szükség a második fordulóra.

Zatykó János: Határozati javaslatot ismerteti: A Képviselő-testület tudomásul veszi,
hogy a 2008. évi Költségvetésben az Egészségügyi és Szociális Bizottság
rendelkezésére álló kerete terhére 3.656.500 Ft meghirdeti a prevenciós pályázat
második fordulóját a melléklet szerint és a védőoltási keretből fennmaradt 2.445 E Ft-
ra meghirdeti a védőoltásokról szóló pályázat második fordulóját.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.
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175 /2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a 2008. évi Költségvetésben az
Egészségügyi és Szociális Bizottság rendelkezésére álló kerete terhére
3.656.500 Ft összegben meghirdeti a melléklet szerinti  prevenciós pályázat II.
fordulóját, valamint  a védőoltási keretből fennmaradt 2.445.00 Ft-ra a
védőoltásokról szóló pályázat II. fordulóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Halász Károly osztályvezető
Dr. Juhászné dr. Gordán Ildikó Egészségügyi és
Szociális Bizottság elnöke

Pályázati felhívás

Komárom Város Önkormányzata pályázatot hirdet a városi
Egészségügyi Prevenciós Program keretében.

A pályázat célja:
a képviselő-testület által jóváhagyott Városi Egészségügyi Prevenciós
Program keretében megvalósuló, vagy ahhoz illeszkedő egészségügyi

prevenciós tevékenységek – egészséges táplálkozás, káros szenvedélyek
elleni küzdelem: alkohol és drogmegelőzés,  a dohányzás elleni küzdelem,
aktív testmozgás, környezet egészségügy; közegészségügyi és járványügyi
biztonság (városi fakultatív védőoltási program kialakítása); AIDS és STD

betegségek megelőzése, családi életre nevelés; baleset-megelőzés,
elsősegélynyújtás terén végzett felvilágosító munka; szív- és érrendszeri

betegségek megelőzése; daganatos megbetegedések megelőzése;
tudományos oktatói tevékenység – támogatása.

A pályázók köre:
Komárom Városban működő egészségügyi szolgáltatók,

az ÁNTSZ városi Intézete, Komárom Városban működő közoktatási és
szociális  intézmények

(óvodák, általános iskolák, középiskolák),
Komárom Városban működő egészségügyi prevencióval foglalkozó

komáromi civil szervezetek.

Önrész:
a program teljes költségének 5 %-a.
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A megpályázható összeg:
min.: 20 E Ft, max.: 1.000 E Ft.

Pályázhatóak:
a feladat megvalósításához szükséges működési kiadások (személyi- és
dologi), valamint a feladat megvalósításához szükséges kis értékű tárgyi

eszközök
(100 E Ft egyedi érték alatt).

Előnyben részesülnek:
azok a pályázatok, amelyek egy korosztály egészét lefedő komplex

programokat tartalmaznak.

A pályázat beadásának határideje:
2008. szeptember 1. (hétfő)

A pályázat elbírálásának időpontja:
2008. szeptember hó

A pályázat nyerteseinek kötelezettségei:
A nyertes pályázó köteles a pályázaton elnyert támogatásról 2008. december

31-ig számlák ellenében elszámolni, köteles továbbá a pénzügyi
elszámolással egyidőben részletes szakmai beszámolót készíteni az általa

ellátott tevékenységről.

A pályázatokat a Polgármesteri Hivatal Intézmény-felügyeleti Osztályán kell
leadni.

(2900 Komárom, Szabadság tér 1.)
A pályázathoz szükséges a mellékelt pályázati űrlap kitöltése.

Civil szervezetek esetében a 2006. évi 18 sz. (VI.23.) önkormányzati rendelet
1. sz. mellékletében szereplő pályázati űrlap kitöltése is kötelező

7. Napirendi pont: Háziorvosi praxisok megvásárlása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális
Bizottság.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az előterjesztésben szerepel, hogy Dr. Skála Ferenc
nyugdíjba vonulásával Dr. Paksi Magdolnával a praxis szerződést kötött. A
Képviselő-testület elvi döntést hozhat, hogy nevezett kolléganővel területi ellátási
szerződést kívánnak kötni.
Dr. Gáspár Gyula nyugdíjba vonulása előtti felmentését tölti. A praxisjogra két jelölt
van. Célszerű lenne, ha a Képviselő-testület két döntést hozna: Dr. Kálnai Attila
kérelmét nem támogatja, valamint Dr. Kreft-Horváth Lóránd praxis jog
megszerzésére vonatkozó kérelmét támogatja. Ezek után mindkét területi ellátási
szerződés a Képviselő-testület elé kerülne.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzat is tárgyalt Dr. Gáspár Gyula praxisával.
Tudomásukra jutott, hogy Dr. Kálnai Attila Győr-Moson-Sopron Megyében lakik, nem
is szeretne Komáromba költözni. Előnyösebb lenne, ha Dr. Kreft-Horváth Lórándot
támogatnák, akkor Dr. Gáspár Gyula rendelő-helyisége felszabadulna, így Dr. Pap
János rendelője és a fogorvosi rendelő bővíthető lenne. A Szőnyi Részönkormányzat
javasolja, hogy a Képviselő-testület a szerződést Dr. Kreft-Horváth Lóránddal kösse
meg.

Koppány Csaba: Nem a legjobb ajánlatot tevőnek adják el a praxist?

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Dr. Gáspár Gyula közalkalmazott orvos, praxisjogát
csak az Alapellátási Szolgálatnak adhatja el. Két, előszerződésnek minősülő
megállapodást kötöttek. Akivel az önkormányzat megköti a területi ellátási
kötelezettségre vonatkozó szerződést, annak lesz joga a praxis joggal élni. Célszerű
lenne a határozati javaslatot módosítani, hogy az jogilag megfeleljen a praxisjog
eladásnak. A határozati javaslat 1. pontjában a „felhatalmazza a polgármestert”
szövegrészt javasolja törölni, mivel a szerződés megkötéséhez a Képviselő-testület
döntésére van szükség. A második szerződésnél ugyan ez a helyzet.
A 3. pont szerint Komárom Város Önkormányzata kinyilvánítja azt a szándékát, hogy
a komáromi 6. számú háziorvosi körzet működtetésére területi el látási
kötelezettségről szóló szerződést nem kíván kötni Dr. Kálnai Attilával. Ezzel a
döntéssel lesz tiszta jogi helyzet.

Zatykó János: A Szőnyi Részönkormányzat által jelzett személlyel kapcsolatban
kifogása nincs. Dr. Gáspár Gyulának két személlyel van érvényes előszerződése. Az
egyik szerződésben az szerepel, hogy „előszerződést kötnek”, a másikban pedig az,
hogy „tárgyalások folynak”.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Ha a határozati javaslat 3. pontját megszavazzák,
akkor semmilyen követelése nem lehet a kollégának, mert az önkormányzat dönt a
területi ellátási kötelezettségről. Dr. Gáspár Gyula szándéknyilatkozatot adott ki, mást
nem is tehetett, hiszen a praxisjogát nem adhatja el. Az említett módosításokkal és
azzal, hogy a területi ellátási szerződés tervezete a képviselő-testülethez visszakerül,
így semmilyen követelést nem nyújthatnak be.

Dr. Konczer Erik: Az a szerződés jó, amelyet „feltételes” jelleggel kötöttek.
Előfordulhat, hogy Dr. Kálnai Attila kártérítési igénnyel él a testülethez?

Győri István: Nem szerepel az előterjesztésben azoknak az orvosoknak a kérelme,
akik az önkormányzattal szerződést szeretnének kötni.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Kérte, hogy kerüljön vissza a Képviselő-testület elé a
területi ellátási szerződés-tervezet és a kérelem. Most elvi hozzájárulást kell csak
adni.

Dr. Szöllősy Ferenc: Javasolja, hogy a Szőnyi Részönkormányzat véleményét
vegyék figyelembe.
Az önkormányzatnak van döntési joga, azzal köt területi kötelezettséggel ellátási
szerződést, aki a feltételeknek megfelel és a praxisjogot megszerezte. Azzal is
egyetért, hogy a kérelmet csatolni kellett volna. Egy praxisjoggal rendelkező, minden
feltételnek megfelelő orvos kérelmét is elutasíthatja a Képviselő-testület.  Ha a
Képviselő-testület kinyilvánítja szándékát, hogy Dr. Kreft-Horváth Lóránddal köt
szerződést és, Dr. Gáspár Gyula ennek ellenére másnak adja a jogot, mert erre
igenis félévig lehetősége van, hiszen Koppány képviselő úrnak van igaza, Dr.
Gordán Ildikó véleményével ellentétben, hogy a praxisjog szabad piacon
értékesíthető, akkor lehet probléma. Ez a helyzet viszont nem valószínű.  Ismerve Dr.
Kreft-Horváth Lóránd munkáját, nem látja akadályát, hogy ezt a szándékot
kinyilvánítsák. A határozatot úgy kell módosítani, hogy amennyiben praxis joggal
rendelkezik, őt nevezi ki területi ellátási kötelezettséggel.
A Képviselő-testület hozhat egy döntést is, melyben Dr. Kreft-Horváth Lóránd
kérelmét támogatja azzal, hogy amennyiben a praxisjogot megszerzi, vele köti meg a
szerződést. A szerződéskötésnek a feltétele a praxisjog megszerzése és a
működésnek is, enélkül doktor úr nem tud továbblépni. Dr. Kreft-Horváth Lóránd
munkáját a Szőnyiek elismerik, bátran jelölje meg a testület.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Közalkalmazott eladhat praxisjogot? Nem adhat el,
csak az intézményen keresztül. A felszólalásnak az lehet a következménye, hogy
addig húzzák a döntést, míg a praxisjog visszaszáll az önkormányzatra.  A
praxisjognak semmi köze sincs ahhoz, hogy az önkormányzat kivel köt területi
ellátási szerződést. Amennyiben nem nyilvánítják ki, hogy Dr. Kreft-Horváth Lóránd
felé kívánják elkötelezni magukat, akkor a körzetet meg kell pályáztatni. A pályázatot
el kell bírálni és amikor bejönnek a pályázatok, akkor lehet kinyilvánítani azt az
álláspontot, hogy a pályázók közül kinek fogják odaadni a praxisjog alapján a
körzetet. Saját praxisa esetében is előbb nyilvánította ki szándékát az önkormányzat
és a praxisjogot ezután kötötték meg. Dr. Gáspár Gyula dolga, hogy a másik
kollégával hogyan rendezi a dolgot. Nem kell kikötni, hogy először a praxisjogot
szerezze meg. A Képviselő-testületnek csak szándéknyilatkozatot kell adnia.

Dr. Szöllősy Ferenc: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke az elhangzott
véleményét félreérti. A jogi helyzetet ismertette és kérte a Képviselő-testületet, hogy
bízzon a saját háziorvosában, vegye figyelembe a Részönkormányzat javaslatát és
olyan döntést hozzon, melyben Dr. Kreft-Horváth Lórándot támogatja. A jogi
megítélés pontosságáért pedig teljes felelősséget vállal a Testület előtt.

Győri István: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozati javaslat 1. és 2. pontját
fogadja el. Olyan döntést ne hozzanak, hogy kivel nem kívánnak szerződést kötni,
mert ilyen kérelem nincs a testület előtt. Hozzanak olyan döntést, hogy kivel  kívánnak
szerződést kötni, majd a feltételek megszerzése után kerüljön testületi ülése elé a
szerződés, hogy azt megköthessék.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A harmadik határozati javaslatra tett javaslatát
visszavonja. Támogatja a javaslatot, hogy a szerződés kerüljön vissza a Képviselő-
testület elé.
A határozati javaslat 1. pontja megfelelő, a „felhatalmazza a polgármester….”
szövegrészt törölni javasolja.
A határozati javaslat 2. pontjában a kipontozott részre „Dr. Kreft-Horváth Lóránd”
neve kerül és a „felhatalmazza a polgármester….” szövegrészt törölni javasolja.

Dr. Szöllősy Ferenc: A határozati javaslatban szerepeljen, hogy a szerződés-tervezet
kerüljön vissza a Képviselő-testület elé.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd bejelenti, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban nem kíván
szavazni.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a két határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 13 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Maga, és Dr. Paksy Magdolna nevében is megköszöni a
Képviselő-testület döntését.

176 /2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Önkormányzata kinyilvánítja azt a szándékát, hogy a
komáromi IV. sz. háziorvosi körzet működtetésére területi ellátási
kötelezettségről szóló szerződést kíván kötni Dr. Paksi Magdolna orvossal.
Felkéri a Dr. Paksi Magdolna orvost, hogy a praxis vállalkozási formában
történő ellátásához szükséges engedélyeket a szerződés megköthetőségéhez
szerezze és mutassa be.
Az engedélyek beszerzését követően az Önkormányzat és Dr. Paksi
Magdolna között kötendő szerződést a Képviselő-testület elé be kell
terjeszteni jóváhagyásra.

2., Komárom Város Önkormányzata kinyilvánítja azt a szándékát, hogy a
komáromi VI. sz. háziorvosi körzet működtetésére területi ellátási
kötelezettséggel szerződést kíván kötni Dr. Kreft-Horváth Loránd háziorvossal.
Felkéri Dr. Kreft-Horváth Loránd urat, hogy a praxis vállalkozási formában
történő ellátásához szükséges engedélyeket a szerződés megköthetőségéhez
szerezze és mutassa be.
Az engedélyek beszerzését követően az Önkormányzat és Dr. Kreft-Horváth
Loránd között kötendő szerződést a Képviselő-testület elé be kell terjeszteni
jóváhagyásra.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                   Dr. Halász Károly osztályvezető
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8. Napirendi pont: Közoktatási feladat átvállalása a Megyei Önkormányzattól.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság az előterjesztést
nem tárgyalta. A Komárom-Esztergom Megyei Közgyűlés határozatát sem kapta
meg. Tudomása szerint a Megyei Közgyűlés arról döntött, hogy a Jókai Mór
Gimnáziumot sem szándékozik átadni a városnak.

Dr. Molnár Attila: Az előterjesztés okafogyottá vált, hiszen jelenleg nincs olyan
megyei szándék, ami alapján erről a kérdésről tárgyalhatnak. Javasolja, hogy az
előterjesztést vegyék le napirendről.

Győri István: A Képviselő-testület megerősíthetné, hogy az intézmények átvételére
vonatkozó szándékát továbbra is fenntartja.

Dr. Molnár Attila: A Megyei Közgyűlés elnöke kérte, hogy amennyiben lehetséges, a
szakképzéssel érintett intézményeket ne adja át a megye a városnak, mert így közel
1 milliárd forinttól esnének el, ha eredményes pályázaton vesznek részt a térségi
integrált szakképzési rendszerrel. A megyei közgyűlés ülésén Győri István javasolta,
hogy ennek ellenére valamennyi önkormányzati intézmény kerüljön átadásra. A
megyei önkormányzat többsége próbálta a megye érdekeit figyelembe venni. Nem
érti, hogy a gimnázium esetében miért nem kapott a megyei szándék minősített
többségi szavazatot.

Zatykó János:  Azzal egyetért, hogy a Képviselő-testület a korábbi döntését erősítse
meg. Elképzelhetetlennek tartja, hogy ebben az évben valamilyen döntést hozzanak.
Támogatja az elhangzottakat, Győri István képviselő úr véleményét, hogy az
Képviselő-testület az április 29-én hozott határozatát erősítse meg.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az önkormányzat próbálkozik az intézmények
visszavételével, de azt el kell ismerni, hogy korábban rossz döntést hoztak.

Zatykó János: Javasolja, hogy a Képviselő-testület ebben a témában 2008. április
29-én hozott határozatát erősítse meg.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

177 /2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:
Komárom Város Képviselő-testülete „A Komárom-Esztergom Megyei
Önkormányzat által fenntartott – Komáromban működő – intézmények
fenntartói feladatai átvállalása” kapcsán hozott 109/2008. (IV. 29.) számú



16

határozatát – mely szerint az összes korábban megyei fenntartásba átadott
komáromi intézmény fenntartásáról gondoskodni kíván - megerősíti..

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

9. Napirendi pont: Önkormányzati vélemény a Megyei Önkormányzat Középfokú
Kollégiuma átszervezéséről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A komáromi kollégiumot a tatai Jávorka Szakközépiskola
Kollégiumával szeretnék összevonni, ehhez szükség van az érintett települések
hozzájárulására is.

Koppány Csaba: Miért Komáromnak kell szavazni erről a kérdésről, hiszen ez a
kérdés inkább a városkörnyéki önkormányzatokat érinti. Az összevonást
ésszerűtlennek tartja. A határozatot javasolja úgy módosítani, hogy azt az
önkormányzat „tudomásul” veszi.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A kollégium nem szerepelt a visszavételre javasolt
intézmények között?

Zatykó János:  A kollégium nem volt komáromi fenntartású.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozati javaslatban az „egyetért” szó helyett
„tudomásul veszi” kifejezést szerepeltessen.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot – a kiegészítéssel együtt - 15 igen
szavazattal elfogadja.

178/2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy a Komárom-
Esztergom Megyei Önkormányzat határozata alapján a Komárom Városban
működő Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzat Középfokú Kollégiumát
a 2008/2009-es tanévtől összevonja a tatai Jávorka Sándor Mezőgazdasági
és Élelmiszeripari Szakközépiskola, Szakiskola és Kollégium intézményével.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
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10. Napirendi pont: Gesztenyés Óvoda pótköltségvetési igénye.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  Az előterjesztést a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra
ajánlja.

Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

179/2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Önkormányzata a 135/2008. (V.29.) sz. határozata alapján -
2008. őszétől - a Gesztenyés Óvodában indítandó óvodai csoport szükséges
felszereléseinek beszerzéséhez 1.330.000 Ft-ot biztosít a 2008. évi
költségvetés tartalék alapja terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

11. Napirendi pont: Ipari park csapadékvíz elvezetés kiépítésekor felmerülő
többlet, illetve pótmunkák.

Előadó: Zatykó János polgármester
      Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.

A Képviselő-testület 180/2008.(VII.24.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

12. Napirendi pont: Komáromi Televízió Kht. ügyvezetője kinevezése.

Előadó: Zatykó János polgármester
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/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.

A Képviselő-testület 181/2008.(VII.24.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

13. Napirendi pont: Bohunka Ferencné átmeneti segély iránti kérelme elutasítására
fellebbezés.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.

A Képviselő-testület 182/2008.(VII.24.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

14. Napirendi pont: Szabó Kálmánné Komárom, Báthory István u. 9/3. sz. alatti
lakos, bérlő lakáscsere kérelme.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.

A Képviselő-testület 183/2008.(VII.24.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

15. Napirendi pont: Kovács Ernőné Komárom, Igmándi út 35. 3/1. sz. alatti
önkormányzati tulajdonú bérlakás leadása pénzbeli térítés
ellenében, valamint a bérleti jogviszony biztosítása lakáscsere
jogcímén Borsos Eszter és Polmüller Ferenc bérlők részére.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.

A Képviselő-testület 184/2008.(VII.24.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.
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16. Napirendi pont: A MOL városrészt érintő - a városfejlesztési és építési osztály
feladatkörébe tartozó – intézkedésekről, feladatokról
beszámoló.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.

A Képviselő-testület 185/2008.(VII.24.) számú határozatát a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

17. Napirendi pont: Egészségügyi Alapellátási Szolgálat kérelme.

Előadó: Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó, az Egészségügyi és
     Szociális Bizottság Elnöke

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság tárgyalta az
Alapellátási Szolgálat kérelmét. Felvállalták a számítógépes rendszer felújítását.
Készült egy kalkuláció, és úgy tűnt, hogy elegendő a kevesebb összeg is, ezért az
előirányzott összegből átkerült 1 M Ft az Egészségügyi és Szociális Bizottság
keretébe. A tervezett összeg a számítógépes rendszerre nem lett elegendő, ezért az
Alapellátási Szolgálat 736 E Ft-ot kért pluszban. A Egészségügyi és Szociális
Bizottság az összeget nem tudja visszautalni, mivel a rendezvényeket már szervezik.
Kéri, hogy ezt az összeget a költségvetés tartalék kerete terhére biztosítsák az
Alapellátási Szolgálatnak.

Hornig Rudolfné: A Képviselő-testület a kért 736 E Ft-ot biztosítja?

- A Képviselő-testület a kérelmet 10 igen szavazattal támogatja.

186/2008.(VII. 24.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat kötelező
informatikai fejlesztése végrehajtásához - az elkülönített 4 M Ft-on felül -
további 736 E Ft-ot biztosít az 2008. évi Költségvetés általános tartaléka
terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Halász Károly osztályvezető
Császár Irén osztályvezető
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Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a Képviselő-testület ülését
berekeszti.

Kmf.

Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármester


